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P R O T O K Ó Ł     

z posiedzenia Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa 

w dniu 16 października  2008 r.

Skład Komisji : 

1. Marek Rajca - Przewodniczący Komisji - obecny
2. Marian Kita - Z – ca Przewodniczącego Komisji - obecny
3. Czesław Badura - obecny
4. Wiesław Konderak - obecny
5. Andrzej Mentel - obecny
6. Hanna Szotowska - obecna
7. Andrzej Świątek - obecny
8. Danuta Walczak - obecna
9. Teresa Kosmala - obecna
10.Krzysztof Francikowski - obecny

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

Burmistrz Miasta – Marek Mrozowski, Sławomir Święch- Przewodniczący Rady Miejskiej

Posiedzenie Komisji prowadził :  

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Marek Rajca 

Porządek posiedzenia:

1. Dyskusja nt: kształtu funkcjonowania PZZOZ w Będzinie.

Ad. 1 porządku obrad

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Otwieram posiedzenie Komisji.
- Uważam, że dzisiejsza sesja to nie porozumienie, ponieważ nie mamy z kim dyskutować ze 

strony Starostwa.
- Czy przedstawiamy wniosek wypracowany na poprzedniej Komisji?

Andrzej Mentel                              -                             Członek Komisji  

- Chciałbym zapoznać się z treścią wniosku?
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Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Odczytuje treść wniosku:
W  przypadku  obligatoryjnego  przekształcenia  szpitali  w  całym  kraju  w  spółki  prawa 
handlowego gmina Czeladź jest zainteresowana stworzeniem spółki kapitałowej z zakładu w 
Czeladzi z 100% udziałem gminy Czeladź.

Krzysztof Francikowski                            -                             Członek Komisji  

- Mam mieszana uczucia. Jest to dla mnie sytuacja dziwna ponieważ starostwo rozpoczyna 
konsultacje i  wicestarosta nie jest  upoważniony do jakiejkolwiek dyskusji.  Uważam, że nie 
powinniśmy  zgłaszać  na  razie  wniosku  wypracowanego  na  poprzedniej  komisji  tylko 
przygotować oświadczenie, w którym nadmienimy o braku przedstawiciela Starosta i zwrócimy 
się z prośbą o wskazanie reprezentanta do dalszej dyskusji w tej sprawie.

Marek Mrozowski                          -                             Burmistrz Miasta  

- W piśmie Pana Starosty jest 5 wariantów, jest mowa tylko o komercjalizacji.

Hanna Szotowska                         -                             Członek Komisji  

- Ja pytałam Pana Starostę o inne warianty i odpowiedział, że nie wyklucza innych.

Marek Mrozowski                          -                             Burmistrz Miasta  

- W całej dyskusji przydał by się materiał wyjściowy.

Teresa Kosmala                            -                             Członek Komisji  

- Co  zarząd  chce  osiągnąć  w tej  chwili  podejmując  ta  dyskusję,  jeśli  z  niej  nic  nie  będzie 
wynikało.

Krzysztof Francikowski                            -                             Członek Komisji  

- Powinniśmy zapoznać się z protokołem zarządu.

Marian Kita                        -                             Zastępca Przewodniczącego Komisji  

- Jakie pan burmistrz ma stanowiska w tej sprawie?

Marek Mrozowski                          -                             Burmistrz Miasta  

- Pan robi teraz to co zarząd chce zrobić w stosunku do Czeladzi.

Marian Kita                        -                             Zastępca Przewodniczącego Komisji  

- Chodzi tylko o stanowisko.

Marek Mrozowski                          -                             Burmistrz Miasta  

- Można określić wizerunek, ale muszą być dane, materiały wyjściowe.
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- Najlepszym rozwiązaniem jest podział. Na pewno trzeba porozmawiać co z pracownikami,  
długiem i kapitałem.

Hanna Szotowska                         -                             Członek Komisji  

- Podział na jeden prywatny, a drugi publiczny.

Danuta Walczak                            -                             Członek Komisji  

- Uważam, że Starostwo powinno przedstawić szacunek ekonomiczny każdego z wariantów.

Teresa Kosmala                            -                             Członek Komisji  

- Zarząd powinien uprzednio zaakceptować jakieś materiały, skoro podjął decyzję o pewnych 
propozycjach- wariantach.

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Uważam, że Starostwo jest zupełnie nie przygotowane.

Danuta Walczak                            -                             Członek Komisji  

- Bardzo dobrze, że spotkaliśmy się ponieważ świadczy to o tym, iż poważnie traktujemy tą  
sprawę i reagujemy na każdy apel, a Starostwo nie. Musimy wyjść z pewnym przekonaniem, 
że przyjęliśmy pewna gotowość.

Dyskusja nt: zredagowania treści oświadczenia.

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Odczytuje treść oświadczenia:

Komisja Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa na posiedzeniu w dniu 16.10.2008r.  
wypracowała stanowisko w sprawie przyszłego kształtu funkcjonowania PZZOZ w Będzinie.
Z powodu braku upoważnienia do dyskusji przez Zarząd Powiatu dla obecnego na sesji RM w 
dniu 16.10.2008r. Pana Vice Starosty Mariusz Kozłowskiego,
Komisja wstrzymuje się z przedstawieniem wypracowanego stanowiska RM i rozpoczęciem 
konsultacji społecznych oraz dyskusji w w/w temacie.
Oczekujemy od Pana Starosty udzielenia upoważnienia przedstawicielowi Zarządu Powiatu 
do prowadzenia dyskusji  w sprawie przyszłego kształtu funkcjonowania PZZOZ w Będzinie. 

- Kto z członków komisji jest za podjęciem oświadczenia o przedstawionej treści?

GŁOSOWANIE

8  głosów za
0  głosów przeciw
2  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący stwierdził, że oświadczenie  zostało przez Komisję przyjęte.
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Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Zamykam posiedzenie Komisji.

 

Przewodniczący
Komisji Polityki Społecznej,

Zdrowia i Bezpieczeństwa

                           Marek Rajca
Protokołowała:
 Agnieszka Pilarek- Słabikowska
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